
RESUM DEL CONSELL ESCOLAR DE 15 DE DESEMBRE DE 2021  

1. Hi ha hagut un canvi d'Inspecció, la nova inspectora es diu Pilar  

2. Canvi de representació dels membres del sector famílies al Consell Escolar: es 
presenta a tot el personal nou i s’acomiada els representants sortints.S’explica el 
funcionament de les comissions i les famílies en parlaran i ens comunicaran quins 
membres formaran part de les comissions de convivència i econòmica  

3. Projecte d’Innovació Pedagògica: l'escola ha estat el primer binomi Escola 0-6 pel 
projecte que han fet i ara estant elaborant la memòria.  

4. Altres informacions:  

 - Continuïtat Edunauta: són unes activitats que fa el casal de barri i altres 

entitats públiques que ofereixen diferents activitats. Estan obertes als infants i cada 
mes fan un cartell informatiu. 

 - Ambients: es tornen a fer ambients a l'escola amb el mateix patró del curs 

passat: sense barrejar alumnes i en un espai fix. Aquest anys hi ha uns quants 
ambients nous. S’han mirat molt els espais tant interns com externs, tenint present el 
personal i horaris del personal i dels espais de l’escola. 

 - Escoles + Sostenibles: l'escola ha presentat el projecte triennal i expliquen la 

bona valoració que ha tingut el projecte.El nou projecte presentat ha sorgit també de la 
proposta dels mestres, de la valoració d’allò que s'ha anat treballat i quina seria la 
continuïtat que s'hauria de donar. Recorden el valor del treball que es fa a l’escola.  

 - Premi pati: una mare de l’escola va guanyar un premi d’un muntatge d’una 

hora de jocs de pati. Tot el material era molt xulo. 

 - Situació muntanyeta: No sabem res més. L’última notícia és que es 

compraria la muntanyeta abans de finalitzar l’any però de moment no hi ha cap 
moviment. 

 - Concert de Nadal: Al principi l'escola va començar el procés normal de la 

festa pero veient la situació es van decidir pel mateix sistema del curs passat: dos 
torns al casal Font d’en Fargues. Es gravarà i s'editarà el video.  

 - Torn obert de preguntes: l’Afa comenta que la comissió del camí escolar els 

hagués agradat participar en la resposta de la pregunta feta en un formulari sobre la 
pacificació del carrer.  
 


